
Glöm inte att anmäla ändrad e-postadress/mobilnummer.  
Det är styrelsens enda kanaler att kunna kontakta dig om  
något sker. 
 
Nyhetsbrev BRF Granatäpplet, januari 2022 
Här kommer information från Styrelsen om vad som händer i vår bostadsrättsförening 

 
 

1. Årsstämma 
Är bokad till den 18 maj.  Skriv redan nu in det i din kalender. Tid och plats meddelas när kallelsen 
kommer 
 
 
2. Motioner till årsstämman 
Vid varje årsstämma har föreningens medlemmar möjlighet att lämna in motioner med förslag till 
förändring för behandling på årsstämman. Motioner till stämman lämnas skriftligen till styrelsen senast 
den 13 mars 2022.  
Lämna motionen, i ett kuvert märkt ”motion”, enligt nedan, alt. posta motionen till föreningens postlåda i 
hus 22. 

Hus 17 – i Petterssons postlåda (styrelsemedlem) 
Hus 19 – i Tynderfeldts postlåda (styrelsemedlem) 
Hus 20 – i Selinders postlåda (styrelsemedlem) 
Hus 21 – i Erikssons postlåda (styrelsemedlem) 
Hus 22 – i föreningens postlåda 
Hus 23 – i Svenssons postlåda (styrelsemedlem) 
Hus 25 – i föreningens tillfälliga postlåda 
Hus 27 – i föreningens tillfälliga postlåda 
 
Viktig information gällande motioner: 

- En motion får enbart behandla en fråga, dvs. har du flera förslag får du komma in 
med flera motioner. 

- Motionen ska kortfattat beskriva förslaget i en sammanfattning, bör rymmas på en A4, 
det ska även finnas ett förslag till beslut för styrelsen att ta ställning till. I regel ska 
motionen kunna besvaras med ja eller nej. 

- Motionen ska vara undertecknad av motionären. 
 

Motionen måste lämnas till styrelsen under föreskriven tid för att behandlas på stämman, 
dvs. senast den 13 mars 2022. 
 
 

3. Just nu 
Jobbar styrelsen bland annat med 

- Frågan om laddboxar i carporten. Vi tar in, tittar på och jämför offerter/produkter. 
Undersöker vilka ev investeringar som behöver göras för att säkra upp ledningar etc. 
Tittar på vilka konsekvenser en installation innebär, t.ex effektpåslag på elräkning etc.  Vi 
återkommer när beslut är fattat. 

- Inpasseringssystem. De koddosor vi har/har haft från början tillverkas inte längre. 
Blixtnedslaget i augusti slog ut ett antal så att vi nu bara har två kvar av den ursprungliga 
sorten. Därför har styrelsen börjat titta på ett nytt inpasseringssystem. Vi räknar inte med 
något byte innan sommaren  

 
 

Under december månad producerade vi 837 kWh 
 
 

Styrelsen 
BRF Granatäpplet 


